
Бошко Томић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ - „Када ће Савјет министара БиХ 

донијети Правилник о употреби мобилних телефона на нивоу министарстава и 

агенција, гдје ће бити прецизирани, односно лимитирани, као и ко има право на 

коришћење мобилног телефона на терет институција?“ 

2. Питање постављено Заједничкој служби Парламентарне скупштине БиХ – „Зашто се 

посланицима који долазе на састанке дешава да не могу паркирати возила на 

службени паркинг, него нас враћају на приватне паркинге који су даље од зграде 

Парламента?“ 

3. Од Стручне службе затражио да ургира за достављање одговора на раније 

постављена питања: 

1. Питање постављено на 19. сједници Представничког дома, одржаној 19. јануара 

2012. године, упућено Министарству финансија и трезора БиХ: 

„Питање се односи на реализацију новчаних средстава по HiPERB пројекту. Као 

што је познато, ријеч је о донираним средствима Владе Грчке из ранијег 

периода. Овим средствима реконструисана је данашња зграда Савјета 

министара, односно Зграда пријатељства између БиХ и Грчке. Осим тога, дио 

ових средстава  био је намијењен за реконструкцију Опште болнице Касиндо у 

Источном Сарајеву. На основу података до којих сам дошао, знам да по основу 

тог пројекта у Буџету БиХ тренутно има 4.160.171 КМ неутрошених намјенских 

средстава за потпуну реализацију HiPERB пројекта. Моје питање је – зашто 

касни реализација овог пројекта и зашто се средства стално преносе и остају 

неутрошена, ако знамо да се, у складу са чланом 14. став 7. Закона о 

финансирању институција БиХ, ова намјенска средства могу третирати као 

вишегодишња капитална улагања и није било препрека за њихову реализацију и 

у ситуацији када буџет институција БиХ за 2011. није био усвојен? У склопу 

одговора тражим да ми се достави детаљна информација о реализацији 

средстава по овом пројекту од задуженог HiPERB координатора.” 

2. Питање постављено на 23. сједници Дома, одржаној 16. фебруара 2012. године, 

упућено Министарству спољне трговине и економских односа: 

„Да ли су избори у привредној комори извршени у складу са законом и да ли је 

окончан поступак пред судом?“ 

3. Питање постављено на 26. сједници Дома, одржаној 19. априла 2012. године, 

упућено Савјету министара БиХ и Министарству спољне трговине и економских 

односа БиХ: 

„Шта Министарство спољне трговине и економских односа БиХ предузима и 

шта ће предузети, наравно у сарадњи са другим надлежним институцијама, 

првенствено у свјетлу примјене споразума ЦЕФТА и Одлуке о заштити домаће 

производње од прекомјерног увоза, како би се ова покривеност увоза извозом од 

19% поправила и адекватно контролисао увоз свих врста пића у БиХ, с циљем 

заштите и подршке домаћих произвођача?“ 
 


